
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 8 januari 2019 

 

Betreft: fietsontsluiting Groenepad-Holle Watering 

 

De Heulse Aanpak heeft op 13 november 2018 een brief geschreven aan 

het College inzake de fietsontsluiting Groenepad-Holle Watering. Inmiddels 

hebben met een aantal fracties daarover gesprekken plaatsgevonden met 

de Heulse Aanpak. 

 

De voorzitters van de Commissie Ruimte geven aan dat de brief “in 
behandeling bij het College” is. Om die reden wordt geen agendering 
gehonoreerd.  

 

De vraag is nu: 

- Wat betekent het dat de brief in behandeling is bij het College en is 

er zicht op de komst van een dergelijke fietsontsluiting of moet de 

Raad daarvoor een initiatiefvoorstel gaan voorbereiden en in de 

komende Raad aan de orde gaan stellen? 

- Wat heeft het College gedaan om met de Heulse Aanpak in overleg 

te gaan en ook te bezien of hetgeen de Heulse Aanpak voorstaat 

uitvoerbaar is? 

- Eerder heeft het College aangegeven dat er hoge kosten verbonden 

zouden zijn aan de betreffende ontsluiting. De Heulse Aanpak heeft 

dat anders berekend. Wat is waar? 

- Is het College bekend met de gezamenlijke aanpak van bewoners 

uit de Gouwen en de Heulse Aanpak en is het College bereid om 

samen met hen naar een oplossing te zoeken voor de ontsluiting? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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